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Hei! Søkte i fjord om å få felle flere hjort en hva kvota tilsa på grunn av skaden hjorten gjør 

på bognøy (ødelegger gjerder og spiser plantefelt ), og fikk avslag. I år har vi fått tildelt 1 kalv 

på bogno hjortevald. Ønsker med det å søke om skadefelling. Sist sommer oppholdt det seg 

minst 3 køller med kalv , 2 spissbukker og en større bukk på bognøy. I sommer har alle 3 

kollene oppholdt seg der med kalv + mangr ungdyr. 

 

Olav andre Soltveit  


